

About the New York Life seminar

Dear Parents,

There will be a special seminar event while you are waiting for your child to complete the assessment test. However, seats are limited, so please remember to register upon arrival! There will be a door prize drawing at the end of events. Good luck!

8:30 – 11:30 AM

Financial Education Seminar, presented by Roy Tan & Weili Yu

- 1) 2018 US Tax Reform & New Opportunities: Disclosing changes in the new tax law and providing detailed explanations of tax advantages and impact on individuals or self-employed business owners.
- 2) “The Key of Attending UC Berkeley,” presented by Jinzheng “Roy” Tan, Ph.D. Dr. Tan has been providing college admissions counseling services since 2004.
- 3) Q&A

當您等待您的孩子完成評估測試時，在會場的會議廳，紐約人壽理財代表和專員將舉辦特別的研討會活動。但座位有限，請記得在抵達時註冊！活動結束時會有門票獎品。祝你好運！

上午 8:30 - 11:30

金融教育研討會由 Roy Tan & Weili Yu 提出

- 1) 2018 年美國稅務改革與新機遇：披露新稅法的變化，並詳細解釋稅收優惠以及對個人或自僱企業主的影響。
- 2) 譚博士提出的“加州大學伯克利分校的關鍵” 譚博士自 2004 年以來一直提供大學招生諮詢服務。
- 3) 問答